

YAN CHAI HOSPITAL WONG WHA SAN SECONDARY SCHOOL 仁濟醫院王華湘中學

Appendix 1 附件一

25 Anniversary S1 Admission Information Day (24/25) 25 周年校慶中一入學資訊日 (24/25 學年)

Date 日期: 25/11/2023 (星期六)

Aim 目標: Let parents have a deeper understanding of our school's vision and mission as well as our

campus life. 加深家長對本校辦學理念、使命,以及校園生活的認識。

Time 時間: 10:00-12:15 (AM 上午),14:00-16:15 (PM 下午)

SN	Time 時間	Content 內容	Venue 地點
1.	10:00-10:30 & 14:00-14:30	Register 登記	Car Park 停車場
2.	10:00-12:30 & 14:00-16:30	Subjects Display Booths 學科攤位遊戲	Car Park 停車場
3.	10:30-11:00 & 14:30-15:00	S1 Lesson Tasters 中一課堂初體驗 Chinese 中文(文化知識)* English 英語(Sentence Auction)# Maths 數學(Directed Numbers)# Science 科學(Food Test)# Citizenship, Economics and Society 公民經濟與社會#(Emotion Management 情緒管理) Geography 地理# (Sustainable city virtual fieldtrip 可持續城市虛擬考察) STEAM(e-Sports 電子競技) STEAM (Digital Arts 數碼藝術)	Tuck Shop, Classrooms & Laboratory 小食部、課室 及實驗室
4.	10:30-12:00 & 14:30-16:00	Parent Talk 家長講座: 1. Introduction of our school's belief & Achievement in L&T 介紹本校及學與教的信念及成就 2. Practical Skill of Learning English 英語學習技巧 3. Strategy of choosing a suitable sec school & arrangement of S1 interview of WWS 選校策略及本校中一面試安排 4. Q&A 問答時間	HALL 禮堂
5.	11:10-11:50 & 15:10-15:50	Interview Workshop for P6 Students 升中英語面試工作	SAC 學生活動中心 & 413
6.	12:00-12:15 & 16:00-16:15	School Tour 校園遊蹤	WWS
7.			



Date 日期 : 18/11/2023 (Sat 星期六)

Time 時間 : Session1 第一場 (09:00 - 10:00)

Session2 第二場 (10:00 - 11:00) Session3 第三場 (11:00 - 12:00)

Venue 地點: Yan Chai Hospital Wong Wha San Secondary School (8, Tong Chun Street, TKO)

仁濟醫院王華湘中學 (將軍澳唐俊街 8 號)

Content 內容介紹:

The taster course aims to introduce primary students to the exciting world of STEAM and Artificial Intelligence (AI). Students will gain an understanding of the basics of AI and machine learning. They will have the opportunity to learn how to teach an unmanned vehicle called JetBot to run autonomously. In teams of two, students will collaborate and participate in a small JetBot competition at the end of the course. Certificates will be awarded to the winners.

這個體驗課程旨在向小學生介紹 STEAM 與人工智能的樂趣。學生將了解人工智能和機器學習的基礎知識。他們將學習如何教導一輛無人載具 JetBot 自主運行。參加者會分為兩人小組,並在課程結束時參加一場 JetBot 小型比賽。優勝者將獲頒發證書。

Application 報名:

Please scan the QR code above or click the link below https://forms.gle/UJPpphCH7qbKFH5p8 to register online. Please choose the session according to your personal wishes.

同學可掃瞄上面二維碼或點擊以下連結 https://forms.gle/UJPpphCH7qbKFH5p8 作網上報名。請按個人意願選擇場次。